
ACORDS DEL CONSELL ESCOLAR DEL 16 D’OCTUBRE DE 2023 

 

- S’aprova l’acta de la sessió anterior.  

- Es presenta la PGA (Programació General Anual). 

- S’aproven les sortides del curs 2023 – 2024. El Sr. David Gallego expressa 

que algunes famílies li han comentat si es podria buscar alguna manera 

per recollir diners per finançar-les.  S’acorda que s’intentarà buscar la 

manera d’aconseguir diners perquè siguin una mica més econòmiques. 

- S’acorda que es crearà un correu electrònic des dels representants de les 

famílies i l’AFA per si algú vol fer alguna proposta o suggeriment al Consell 

Escolar. També es continuaran penjant al web de l’escola els acords dels 

Consells Escolars celebrats. 

- La Sra. Edith Arnella pregunta com es troben les peticions que s’han fet 

del menjador de l’escola. La Sra. Alba Gurrera explica que fa tres setmanes 

va venir la representant d’Obres Públiques del Servei Territorial de l’Alt 

Pirineu i ens faran arribar el que s’ha de canviar perquè es pugui cuinar al 

centre. 

- La Sra. Edith Arnella comenta que el camí que feien servir els infants per 

anar fins a la carretera quan es fa a alguna sortida al poble, ha estat tallat i 

que es podria demanar al propietari si el pogués obrir pels infants de 

l’escola. S’acorda que des del centre es parlarà amb ell per veure si hi ha 

alguna possibilitat de que puguem passar-hi.  

 


